

7 Days 天 6 Nights 晚



运通假期
CETT Holiday

* 全程无购物 *



郑州. 开封. 登封. 洛阳. 三门峡. 灵宝. 西安
Zhengzhou . Kaifeng . Dengfeng
Luoyang . Sanmenxia . Lingbao . Xi'an

* 特别赠送小兵马俑
* 参观“世界第八大奇迹”-兵马俑
* 游览“禅宗祖庭，天下第一名刹”-少林寺

[进郑州 / 出西安]
[In Zhengzhou / Out Xi'an]

| | | | | | |
|--------|--------------------------------|-------------|-----|---------------|--------------|
| Day 01 | Kuala Lumpur~Xiamen~Zhengzhou | (D) | 第一天 | 吉隆坡~厦门~ 郑州 | (晚餐) |
| Day 02 | Zhengzhou ~ Kaifeng~ Zhengzhou | (B / L / D) | 第二天 | 郑州 ~ 开封~郑州 | (早 / 午 / 晚餐) |
| Day 03 | Zhengzhou ~ Dengfeng ~ Luoyang | (B / L / D) | 第三天 | 郑州 ~ 登封 ~ 洛阳 | (早 / 午 / 晚餐) |
| Day 04 | Luoyang ~ Sanmenxia ~ Lingbao | (B / L / D) | 第四天 | 洛阳 ~ 三门峡 ~ 灵宝 | (早 / 午 / 晚餐) |
| Day 05 | Lingbao ~ Xi'an | (B / L / D) | 第五天 | 灵宝 ~ 西安 | (早 / 午 / 晚餐) |
| Day 06 | Xi'an | (B / L / D) | 第六天 | 西安 | (早 / 午 / 晚餐) |
| Day 07 | Xi'an ~ Xiamen ~ Kuala Lumpur | (B) | 第七天 | 西安 ~ 厦门 ~ 吉隆坡 | (早餐) |

Place of Visit 景点



Zhengzhou 郑州 : Yellow River Park (Hovercraft experience in Yellow River) 黄河游览区 (乘气垫船)
Emperors Yan and Huang 炎黄塑像, YanHuang Square 炎黄广场,
Zhengdong New District CBD 郑东新区 CBD, D Mid Town 7 丹尼斯 7 天地购物中心,
View Henan Art Centre 外观中原小巨蛋-艺术中心,

Kaifeng 开封 : Iron Pagoda 铁塔, Kaifeng Court 开封府.

Dengfeng 登封 : Shaolin Temple (include buggy 含电瓶车) 少林寺, Forest of Pagodas 塔林,
View DaMo Cave 远眺达摩洞, Shaolin Kungfu Show 少林武术表演.

Luoyang 洛阳 : Longmen Grottoes (include buggy 含电瓶车) 龙门石窟, Guanlin Temple 关林

Sanmenxia 三门峡 : The Guo State Museum 虢国车马坑

Xi'an 西安 : Terra-cotta Army (include buggy 含电瓶车) 秦始皇兵马俑博物馆
Big Wild Goose Pagoda 大雁塔, Musical Fountain 雁塔音乐喷泉广场,
Tang Dynasty Culture City 雁塔唐文化城, Muslim Street 回民一条街,
Great Mosque 大清真寺, View City Wall 远眺古城墙, Zhonggulou Square 钟鼓楼广场

*April special arrangement: Luoyang peony garden sightseeing** 4 月份特别安排: 洛阳牡丹园赏牡丹*

Hotel 酒店



Zhengzhou 郑州 : GuangDong Hotel / SML (Local 5*), 粤海酒店/ 同级 (5 星)
Luoyang 洛阳 : A Tour Hotel / SML (4*), 亚朵酒店 / 同级 (4 星)
Lingbao 灵宝 : Grand Palace Hotel / SML (4*), 紫金宫酒店 / 同级 (4 星)
Xi'an 西安 : Titan Central Hotel/ SML (5*), 天郎森柏酒店 / 同级 (5 星)

Special Flavor 风味

Luoyang Water Banquet 洛阳半水席, Xi'an Roasted Duck 西安烤鸭宴, Xian Dumpling 西安饺子餐,
Dengfeng Vegetarian Meal 登封少林素食, Kaifeng Barrel Chicken 开封桶子鸡.

Compulsory Optional Tour 保证自费项目

15/03 to 15/11 RMB 380/person / 15/03 至 15/11 期间人民币 380/人:
Zen Music Shaolin Grand Ceremony 禅宗·少林 音乐大典, Henan Museum 河南博物馆, Sanmenxia Tianjing Yaodong
三门峡天井窑洞, LuoYang LiJingMen 洛阳丽景门, Antique Street 仿古一条街
16/11 to 14/03 RMB 380/person / 16/11 至 14/03 期间人民币 380/人:
Da Tang Furong Garden 大唐芙蓉园, Singing and Dancing of Imitating Tang Dynasty 仿唐歌舞秀 Henan Museum 河
南博物馆, Sanmenxia Tianjing Yaodong 三门峡天井窑洞, LuoYang LiJingMen 洛阳丽景门, Antique Street 仿古一条街.
** Remark 备注: Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主.

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide .
行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, China Domestic Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees,
Local Tour Guide & Driver Tipping .
吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 01/01/2020





TOUR CODE : MF 7 XIY


*** 全程无购物***


7天6晚 郑州. 开封. 登封. 洛阳. 三门峡. 灵宝. 西安


第一天 吉隆坡 ~ 厦门 ~ 郑州  (晚餐) 住宿：粤海酒店 / 同级
前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，办理登机手续后，乘坐班机中转前往郑州。晚餐后，送往酒店。

第二天  郑州 ~ 开封 ~ 郑州 (早/午/晚餐) 住宿：粤海酒店 / 同级
早餐后，启程前往参观位于郑州市市郊黄河滩区的**黄河风景游览区**。北临黄河，南靠着岳山，地理条件使黄河游览区景色十分秀美。乘**气垫船**参观**桃花谷**、**鸿沟**和**黄河铁桥遗址**。之后游览**炎黄塑像**、**炎黄广场**。随后前往**郑东新区 CBD**，外观**中原小巨蛋-艺术中心**。后送往**丹尼斯 7 天地购物中心**自由购物。之后前往开封 [车程约 2 ½ 小时]。抵达后游览**开封府**，又称南衙，初建于五代后梁开平元年（公元 907 年），距今已有一千多年的历史。许多历史名人如寇准、范仲淹、包拯、欧阳修等都曾任“开封府”尹。特别是包拯任开封府尹时，铁面无私，执法如山，包龙图扶正祛邪、刚直不阿、美名传于古今。前往参观**铁塔**。它以精湛绝妙的建筑艺术和雄伟秀丽的修长身姿而驰名中外，被人们誉为“天下第一塔”，距今已有 900 多年历史。随后返回郑州。

第三天  郑州 ~ 登封 ~ 洛阳 (早/午/晚餐) 住宿：亚朵酒店 / 同级
早餐后，前往登封参观“禅宗祖庭，天下第一刹”之誉的登封**少林寺** [车程约 1½ 小时]（含电瓶车），是中国佛教禅宗的祖庭，是闻名世界少林功夫的发祥地。**远眺达摩洞**，相传是达摩祖师在此面壁九年留下的影像。接下来参观少林寺历代有名高僧埋骨之处 - **塔林**。随后欣赏闻名遐迩的**少林功夫表演**。随后驱车前往洛阳 [车程约 1½ 小时]。洛阳因为地处洛水之阳而得名，是华夏文明的主要发祥地之一。历史上先后有 13 个朝代在此建都，时间长达 1500 多年。

第四天  洛阳 ~ 三门峡 ~ 灵宝 (早/午/晚餐) 住宿：紫金宫酒店 / 同级
早餐后，参观世界文化遗产 - **龙门石窟**（含电瓶车）。它与敦煌莫高窟、云冈石窟并称为中国三大石窟，保存了从北魏到清代的佛教石窟遗存，于 2000 年被联合国教科文组织列为世界文化遗产之一。之后游览**关林**，因葬有关公的首级而得名。它是中国三大关庙之一，是中国唯一的“冢、庙、林”三祀合一的古代经典建筑群。接着前往三门峡 [车程约 2½ 小时]。抵达后，参观**虢国车马坑**，是依托虢国墓地遗址建立起来的专题博物馆。北依黄河，南望崤山，是一座集文物陈列、遗址展示、园林景观为一体的现代化、多功能博物馆。随后乘车赴河南省灵宝 [车程约 1 小时]，入住酒店。

第五天  灵宝 ~ 西安 (早/午/晚餐) 住宿：天郎森柏酒店 / 同级
早上前往中国陕西省省会 - 西安 [车程约 3 小时]。西安作为十三朝古都，与罗马同为世界四大古都之一。抵达后西安市区后可远眺保存最完整的城市防御系统 - 前往被称为“世界八大奇迹”的**兵马俑博物馆**（含电瓶车）。秦始皇 39 岁时灭六国，统一中国建立大秦帝国，此后更动员了全国之人力物力大规模修建陵墓。于 1974 年发现秦始皇陵墓地下之兵马俑，刹时轰动全世界，成为游客必游之地。1987 年被联合国教科文组织列入“世界人类文化遗产”。兵马俑坑的规模宏大，三个坑共约有 2 万多平方米，坑内共计有陶俑马近八千件，木制战车一百余乘和青铜兵器 4 万余件。

第六天  西安 (早/午/晚餐) 住宿：天郎森柏酒店 / 同级
早餐后，前往曲江遗址公园**远眺古城墙**。参观西安市中心的**钟鼓楼广场**，这里有两座具有代表性的明朝建筑钟楼和鼓楼，里面分别放置用作古代报时之铜钟及大鼓。之后参观很有特色的**回民一条街**，在那里可以品尝到清真风味美食。接着参观位于西安鼓楼西北的化觉巷内的**大清真寺**，又称化觉巷清真大寺。它与西安大学习巷清真并称为中国西安最古老的两座清真大寺，因其在大学巷以东，故又叫东大寺。大清真寺的建筑形式为中国风格，寺院内的一切布置又严格按照伊斯兰教制度，殿内的雕刻藻饰、蔓草花纹装饰都由阿拉伯文套雕组成，是中国传统建筑和伊斯兰建筑艺术的独特结合。随后游览作为西安城市标志，拥有 1000 多年历史的**大雁塔**。它建于慈恩寺内、又称慈恩寺塔，为唐高宗为追荐母亲而修建。慈恩寺是唐长安城内最著名、最宏丽的佛寺，唐三藏玄奘曾在这里主持寺务，领管佛经译场，寺内的大雁塔又是他亲自督造，所以大慈恩寺在中国佛教史上具有十分突出的地位。继续参观**雁塔音乐喷泉广场**与**雁塔唐文化城**。

第七天 西安 ~ 厦门  ~ 吉隆坡 (早餐)
早餐后，送往机场乘搭内陆航班经厦门返回温暖的家。

*** 4 月份特别安排：洛阳牡丹园赏牡丹***

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

UPDATE ON : 01/01/2020





TOUR CODE : MF 7 XIY


*** NO SHOPPING***


7D6N Zhengzhou . Kaifeng . Dengfeng . Luoyang Sanmenxia . Lingbao . Xi'an


DAY 1  **KUALA LUMPUR ~ XIAMEN ~ ZHENGZHOU** (D) **Hotel : GuangDong Hotel / SML**
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your o flight to Zhengzhou via Xiamen. After dinner, transfer to hotel.

DAY 2  **ZHENGZHOU ~ KAIFENG ~ ZHENGZHOU** (B/L/D) **Hotel : GuangDong Hotel / SML**
After breakfast, proceed to have a **hovercraft experience** at the **Yellow River Park**, located not far from Zhengzhou city, and is backed by the beautiful Yue Hill. Continue Next, visit to Zhengdong New District CBD , view Henan Art Centre . Continue to Zhengzhou **D MidTown 7**, free to shopping at there. Continue to Kaifeng [about 2 hours]. Visit to **Kaifeng Court**, is a complex of Song Dynasty buildings. The Former Kaifeng Hall was the court both for administration and judicature of the capital city of the Song Dynasty, and always taken as the biggest one in China then. According to the local gazetteer, there were 183 Kaifeng mayors totally, and Lord Bao was regarded as one of the best. Lord Bao (Bao Zheng) was a Northern Song official well-known for his incorruptibility and uprightness. Continue visit the **Iron Pagoda**, is a Buddhist Chinese pagoda built during the Song Dynasty. The pagoda is so-named not because it is made of iron, but because the color of the building resembles that of iron. It is a brick pagoda tower built on the location of a previous wooden pagoda that had been burnt down by lightning fire. Transfer to back to Zhengzhou.

DAY 3  **ZHENGZHOU ~ DENG FENG ~ LUOYANG** (B/L/D) **Hotel : ATour Hotel / SML**
After breakfast, transfer to Dengfeng [about 1½ hours]. Visit to **Shaolin Temple** (include buggy), a Chán Buddhist temple at Song Shan. Founded in the 5th century, the monastery is long famous for its association with Chinese martial arts and particularly with Shaolin Kung Fu and it is the Mahayana Buddhist monastery. You can **view the DaMo Cave** at there. Continue visit to **Pagoda Forest**, a concentration of tomb pagodas for eminent monks and abbots of the temple. Enjoy the **Shaolin Kungfu Show**. Continue journey to Luoyang [about 1½ hours], one of the cradles of the Chinese civilization and one of the Four Great Ancient Capitals of China..

DAY 4  **LUOYANG ~ SANMENXIA ~ LINGBAO** (B/L/D) **Hotel : GrandPalace Hotel / SML**
After breakfast, visit to **Longmen Grottoes** (include buggy). Along with the Mogao Caves and Yungang Grottoes, the Longmen Grottoes are one of the three most famous ancient sculptural sites in China. Work on the carvings began in the Northern Wei Dynasty and continued over the Sui Dynasty well into the Tang Dynasty. After than visit to **Guanlin Temple**, is a series of temples that have been built in honor of a hero of the Three Kingdoms period, Guan Yu. Continue journey to **Guo State Museum** which located at Sanmenxia [about 2½ hours], a special topic museum set up in graveyard site of Guo's State of western Zhou Dynasty. Depend on the Yellow River in the north of its, next to Xiao mountain in the south, it is one to collect the historical relic and display, site show, garden view are the integrative modernized, multi-functional museum. Transfer to Lingbao which located in Henan Province [about 1 hours].

DAY 5  **LINGBAO ~ XI'AN** (B/L/D) **Hotel : Titan Central Hotel / SML**
In the morning, transfer to Xi'an [about 3 hours], the capital of Shaanxi Province, one of the Four Great Ancient Capital in China with more than 3100 years of history. Continue visit to **Terracotta Army** (include buggy). Terracotta Army rank among the world's top archaeological finds. This incredible collection of well over 6,000 figures was accidentally unearthed by a group of peasants trying to dig a well in 1974. The figures vary in height, according to their role, the tallest being the generals. The figures include warriors, chariots, horses, officials, acrobats, strongmen, and musicians. This 2000 year old statue of a warrior made to protect the tomb of the Emperor Qin Shi Huang, the founder of the Qin Dynasty and the first man to rule over a unified China.

DAY 6  **XI'AN** (B/L/D) **Hotel : Titan Central Hotel / SML**
After breakfast visit to Xi'an city area; you can view the **City Wall**; represent one of the oldest and best preserved Chinese city walls. Then, continue to **Bell and Drum Tower (Zhonggulou) Square**. The tower was used to announce the time of day for Xi'an residents and serve as a watchtower. Continue go to **Muslim Street**. Then, visit to **Great Mosque**, located near the Drum Tower on Huajue Lane, is one of the oldest and most renowned mosques in the China. The Great Mosque is completely Chinese in its construction and architectural style, except for some Arabic lettering and decorations, for the mosque has neither domes nor traditional-style minarets. Continue visit to **Big Wild Goose Pagoda**, located in the Temple of Great Maternal Grace (Daci'en Si) complex. Built from brick and wood in classic Ming style architecture, Big Wild Goose Pagoda was constructed to house and protect the Buddhist sutras and figurines brought from India by monk Xuan Zang, who would later translate them into Chinese. Then, visit **Musical Fountain** and **Tang Dynasty Culture City**

DAY 7  **XI'AN ~ XIAMEN ~ KUALA LUMPUR** (B)
After breakfast, transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur via Xiamen.

*** April special arrangement :Luoyang peony garden sightseeing***

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

UPDATE ON : 01 /01/2020